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Yttrande angående – Yrkande från M om 
omplacering avförskollärare 
 

Yttrande 
På grund av hög inflation som lett till ökade kostnader för lokaler, mat och 

pensionskostnader har den historiskt höga uppräkningen som förskolenämnden fått 

tilldelad från kommunfullmäktige inte räckt till. Samtidigt minskar antalet barn vilket 

inneburit att en del förskolor behövt minska på personalstyrkan. En viktig prioritering har 

varit att inte säga upp förskollärare utan i stället erbjuda dessa personer anställning på 

andra förskolor. Att utreda möjligheterna att stoppa omplaceringen av förskollärare när 

rektorernas arbete i princip är färdigt är inte rimligt. Just nu är det 22 pedagoger som är 

kvar i processen. Vi är fullt medvetna att det har varit en tuff period men att det har varit 

nödvändigt att genomföra omställningen för att inte behöva säga upp tillsvidareanställd 

personal.  
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